
12. oktober 2017 – Referat fra bestyrelsesmøde i MA-Net 
Tilstede: Morten, Iver, Hans Jørgen, Carsten, Silke og Minna (ref.) 

Fraværende med afbud: Martin og  Steen 

Fraværende uden afbud: Kim 

 

Ad 1) Godkendelse af seneste referat og gennemgang til nettet 

 Referatet blev godkendt med få ændringer til netudgaven. 

Ad 2) ”Dårlige brugere” – opfølgning 

Der ligger en liste på drevet  med oversigt over ”dårlige brugere”.  Der arbejdes på at rette 

op på ”dårlige brugeres” forbindelser. Der holdes dog pause i løbet af vinteren. 5 – 6 brugere 

har så dårlige net, at der ikke kan gøres noget for at forbedre dem. ”Dårlige brugere” drøftes 

enkeltvis i bestyrelsen, mhp. at finde en løsning. Kan disse bruge få fiber, overvejes det at 

meddele dem at MA-net ikke kan levere til dem, da MA-net er en forening,  der arbejder på 

at give netforbindelse, der hvor der ikke er andre muligheder.  

Ad 3) Fra kassereren 

16 dårlige betalere har fået lukket deres netadgang. 4-6 bruger ikke nettet og er lukket – 3 er 

ikke åbnet igen. 

Der mangler at blive bogført nogle få indbetalinger . De udsendte rykkere hjalp. 

Samtlige adresser vi leverer internet til er blevet indberettet til Telestyrelsen sammen med 

indberetning af hastighed på 10 Mbit i begge retninger. 

Ad 4)  Fra teknik 

 En af teknikerne holder pause fra supporten. 

Ad 5) Fra PR-gruppen 

PR-gruppen følger op på MA-net-puljen – pressemeddelelsen og annonce skal ud nu – 

ansøgningsfrist sættes til 14. november. 

Ad 6) Næste møde 

 16. november 

Ad 7)  Siden sidst 

 Ny supporter til Mørkeområdet er fundet – der mangler stadig supportere i Skørring og Lime. 

 Teleindustrien: MA-net sender 2-3 til mødet. 

Ad 8) Eventuelt:  Intet 


